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ینــات پرســپولیس بعــد از دو روز وقفــه از روز گذشــته در ورزشــگاه شــهید  تمر
کاظمــی پیگیــری شــد. در ایــن تمریــن کــه زیــر آفتــاب و گرمــای شــدید تهــران 
یکنــان مجبــور شــدند 45 دقیقــه  ابتدایــی را کار بــا وزنــه انجــام  برگــزار شــد، باز
دهنــد. سیســی، مربــی بدنســاز پرســپولیس همچنــان دســت بردار نیســت و 
ینــات ســخت و طاقت فرســایش همچنــان ادامــه دارد. درواقــع هــدف  تمر
ــل  ــرای فص ــش را ب یکنان ــی باز ــوان بدن ــه ت ــت ک ــن اس ــپولیس ای ــی پرس کادرفن
ســنگینی کــه پیــش رو دارنــد، افزایــش دهــد و بــه ایــن خاطــر سرخپوشــان بایــد 
ینــات ســخت عــادت دهنــد، حتــی در ایــن مــورد  بــه شــکلی خودشــان را بــه تمر
یــدو بــه دســتیارانش گفتــه انتظــار نــدارد تیمــش فصــل را  باخبــر شــدیم کــه گار
ی ســنگینی کــه انجــام داده انــد  کــه بــا بدنســاز خیلی خــوب شــروع کنــد؛ چرا
ی خواهنــد  احتمــالا از هفته هــای ســوم و چهــارم لیــگ بــه شــرایط مطلــوب بــاز
یکنــان تیمــش چنــدان  رســید و ممکــن اســت در هفته هــای ابتدایــی باز
شاداب نباشند. البته خود سرخپوشان هم همین اعتقاد را دارند و نظرشان 
ی کــه داشــته اند بدن هایشــان از  ینــات پرفشــار ایــن اســت کــه بــا توجــه بــه تمر
، ســه هفتــه دیگــر به اصطــاح فوتبالــی بــاز خواهــد شــد. بــا ایــن تفاصیــل  دو
پرســپولیس احتمــالا بــرای شــروع لیــگ قهرمانــان الیــت در بهتریــن فــرم خــود 

قــرار خواهــد داشــت. 

 تمجید گاریدو از ۲ جوان پرسپولیسی
یــدو ســفارش کــرده بــود کــه بــه  یــت باشــگاه پرســپولیس بــه خــوان گار مدیر
یکنــان پایــه باشگاه شــان با انگیــزه  جوانــان ایــن تیــم بهــای بیشــتری دهنــد تــا باز
و عاقــه بیشــتری بــه میــدان برونــد و خــود را آمــاده رســیدن بــه تیــم بزرگســالان 
یکــن زیــر 21 و 23 ســال را بــه همــراه  یــدو 12، 13 باز کننــد. در همیــن راســتا گار
ی ترکیــه بــرد و شــرایط آنهــا را بــا دقــت بررســی کــرد. روز  تیــم بزرگســالان بــه اردو
یــدو برگــزار شــد و در ایــن میــان وحیــد امیــری  یــش و گار شــنبه نشســتی بیــن درو
یــش در  هــم بــا مدیرعامــل سرخپوشــان دیــدار و گفت وگویــی داشــت. گویــا درو
یکنــان جــوان را از ســرمربی و کاپیتــان سرخپوشــان  ایــن جلســه وضعیــت باز

یــف و تمجیــد می کننــد. در ایــن  ــرات تعر جویــا می شــود و هــر دو از ایــن نف
یکنــان جــوان هــم نــام می برنــد کــه ســهیل  یــدو و امیــری از تعــدادی باز بیــن گار
یکنــی اســت  صحرایــی و یعقــوب براجعــه ازجملــه آنــان بودنــد. صحرایــی باز
یــدو در  کــه یحیــی گل محمــدی هــم نظــر مســاعدی دربــاره اش داشــت و گار
ترکیــه او را در ســه پســت دفــاع میانــی، دفــاع چــپ و هافبــک دفاعــی تســت 
ی گرفتــه شــد  ینگــر راســت بــه بــاز کــرد. براجعــه هــم در پســت دفــاع راســت و و
گفتــه نمانــد  ی ترکیــه بــوده اســت. نا و یکــی از خوب هــای تیمــش در اردو
یکنــان جــوان پرســپولیس از حمایــت وحیــد امیــری و ســروش رفیعــی از آنهــا  باز

ینــات تیــم شــان حســابی تعریــف و تمجیــد می کننــد.  در تمر

 رضایت مربی اسپانیایی از پست جدید امیری
اســتفاده از وحیــد امیــری در پســت دفــاع چــپ پیشــنهاد دســتیاران ایرانــی 
یکــن در ایــن پســت مــورد توجــه ســرمربی  یــدو بــه او بــود کــه عملکــرد ایــن باز گار
یدو جدا از اینکه از رفتارهای حرفه ای امیری  اسپانیایی قرار گرفته است. گار
ی تیمــش حســابی رضایــت داشــته بــه مدیریــت باشــگاه  ینــات و اردو در تمر
ی امیــری حســاب کنــد  هــم اعــام کــرده بــرای پســت دفــاع چــپ می توانــد رو
یکــن تخصصــی دیگــر را هــم در ایــن پســت داشــته باشــد  امــا نیــاز دارد یــک باز
تــا دغدغــه ای از ایــن بابــت نداشــته باشــد. امیــری در زمــان ســرمربیگری برانکــو 
ی در پســت دفــاع چــپ  و یحیــی گل محمــدی در پرســپولیس هــم ســابقه بــاز
دارد و خــودش نیــز پذیرفتــه کــه در فصــل جدیــد در ایــن پســت بــه میــدان بــرود 
گفتــه  و بتوانــد جایــگاه خوبــی را در ترکیــب ثابــت تیمــش به دســت بیــاورد. نا
یدو  نماند محمدمهدی احمدی و سهیل صحرایی هم گزینه های دیگر گار

بــرای پســت دفــاع چــپ هســتند. 

 اطمینان پرسپولیس از بازگشت سرلک
گفتــه می شــد میــاد ســرلک توانســته مشــکات مربــوط بــه کســری خدمتــش و 
ینــات  گرفتــن کارت پایان خدمــت را حــل کنــد و احتمــالا از روز گذشــته در تمر
سرخپوشــان حاضــر خواهــد شــد کــه ایــن اتفــاق دیــروز رخ نــداد. در همیــن 
زمینــه از باشــگاه پرســپولیس پیگیــر وضعیــت او شــدیم کــه یکــی از مســئولان 
ایــن باشــگاه بــه »فرهیختــگان« گفــت: »خــود میــاد بــرای گرفتــن کارت 
ــه مــا اعــام کــرده مشــکلی از ایــن  پایان خدمــت پیگیــر کارهایــش اســت و ب

بابــت وجــود نــدارد و ممکــن اســت فقــط کمــی دیــر یــا زود شــود. البتــه بازگشــت 
ینــات دلیــل نمی شــود کــه او از همیــن هفته هــای ابتدایــی  ســرلک بــه تمر

ی کنــد، بلکــه او از نظــر شــرایط بدنــی  بتوانــد بــرای پرســپولیس بــاز
ی را زیرنظــر  در فــرم مطلوبــی قــرار نــدارد و بایــد یــک دوره آماده ســاز
مربــی بدنســاز تیــم انجــام دهــد.« بــا شــرایط موجــود احتمــالا ســرلک 

ی هــای آســیایی تیــم بتوانــد بــرای قرمزهــا بــه میــدان بــرود.  از شــروع باز

ــوز  ــن مج ــرای گرفت ــپولیس ب ــی پرس  رایزن
ادامــه دارد

یکــن  باشــگاه پرســپولیس به دنبــال ایــن اســت کــه بــا جــذب دو باز
ینگــر راســت )بــا قابلیــت  خارجــی در پســت های دفــاع چــپ و و

ی در خــط حملــه( بــه فعالیت هــای نقــل و انتقالاتــی خــود پایــان  بــاز
ــا وجــود اینکــه رضــا  ــزرگ مواجــه اســت. ب ــا یــک مشــکل ب دهــد امــا ب
یــش توانســته رضایــت نســبی برخــی اعضــای کارگــروه نظــارت بــر  درو
ســقف قــرارداد باشــگاه های لیــگ برتــری را بــرای در اختیــار داشــتن 6 

یکــن خارجــی جلــب کنــد امــا ایــن کارگــروه هنــوز هیــچ مجــوز رســمی  باز
بــه ایــن باشــگاه نــداده اســت و ایــن خبــر خوبــی بــرای پرســپولیس نیســت. 

کیــدش ایــن بــوده  یــدو هــم پیگیــر قضیــه شــده و تا در همیــن راســتا خــوان گار
یــش اطمینانــی از ایــن  یکــن خارجــی دیگــر نیــاز دارنــد امــا درو کــه بــه دو باز
بابــت بــه او نــداده اســت. به هرحــال رایزنــی سرخپوشــان در ایــن زمینــه ادامــه 
یــدو  دارد و بایــد دیــد درنهایــت تکلیــف ایــن تیــم چــه خواهــد شــد. چه بســا گار

ینگــر مجبــور  در شــرایطی قــرار بگیــرد کــه از بیــن دفــاع چــپ و و
کنــد. ضمــن  یکــن انتخــاب  شــود یکــی را بــرای جــذب باز
اینکــه بــا ایــن شــرایط هیــچ بعیــد نیســت مدیریــت پرســپولیس 
یکنــی کــه  بــار دیگــر پیگیــر جــذب علــی قلــی زاده شــود؛ باز

کــرد امــا پرســپولیس وقتــی  یــدو هــم از جذبــش اســتقبال  گار
یــادی کنــد از موضــع خــود  ینــه ز دیــد بــرای انتقالــش مجبــور اســت هز

ــش  ــت تیم ــرای تقوی ــپانیایی ب ــرمربی اس ــورت س ــرد. درهرص ــینی ک عقب نش
گــر پرســپولیس نتوانــد  ینگــر ســمت راســت اعــام نیــاز کــرده و ا در پســت و
بیشــتر از یــک خارجــی دیگــر جــذب کنــد آن وقــت پــروژه جــذب قلــی زاده 

مجــدد فعــال خواهــد شــد. 

رایزنی قرمزها برای گرفتن مجوز ۲ بازیکن خارجی

پرسپولیسدوبارهبهسراغقلیزادهمیرود؟
حمیدرضا اسکندری

خبرنگار گروه ورزش

نیلوفر مژدهی
خبرنگار

تعریف از خود به سبک مدیران پرسپولیس

همگاریدوراضیهستوهمکارشناسان!
پرسپولیس در فصل نقل و انتقالات تابستانی بازیکنانی چون علیرضا 
بیرانونـــد، وحـــدت حنانوف، علی نعمتی، عبدالکریم حســـن، دانیال 
 ، اسماعیلی فر و مهدی ترابی را از دست داد و در عوض الکسیس گندوز
ایوب العملود، فرشاد احمدزاده و علی علیپور را به خدمت گرفت. درواقع 
4 بازیکن اصلی سرخپوشان در چهار پست مهم جدا شدند اما در سه 
پســـت آن بازیکن جدید جذب شـــد و در خط حمله هم این باشـــگاه 
قرار بود در نیم فصل بازیکن بگیرد که درنهایت برای فصل جدید علی 
علیپور را به خدمت گرفت. در حال حاضر خوان گاریدو اعتقاد دارد 
تیمش در پست دفاع چپ و وینگر نیاز به تقویت دارد و حتما باید برای 
حضور پرقدرت در مسابقات داخلی و آسیایی خودشان را تقویت کنند. 
این مساله دقیقا همان چیزی است که هواداران پرسپولیس هم به آن 
اعتقاد دارند؛ چراکه آنها خیلی خوب دیدند که تیم شان فصل گذشته 
در لیگ قهرمانان چطور از صعود از گروهش بازماند. ناگفته نماند رضا 
درویش در زمســـتان به هواداران تیمش قول داد که پرسپولیســـی را برای 
فصل آینده می بندند که برای قهرمانی در لیگ قهرمانان الیت بجنگد 
اما در شرایط فعلی او تغییر موضع داده و اعتقاد دارد با تیم خوبی که 
بسته اند حتما نتایج خوبی در رقابت های داخلی و لیگ نخبگان کسب 
خواهند کرد. این یعنی اینکه هوادار از آنها انتظار مدعی بودن در لیگ 
نخبگان را نداشته باشد. اما نکته جالب توجه در حرف های اخیر رضا 
درویش و حدادیان عضو هیات مدیره باشـــگاه پرسپولیس این است 
که هر دو اعتقاد دارند در فصل نقل و انتقالات عملکرد خیلی خوبی 
 . داشـــته اند و این مســـاله را هم کارشناسان تایید کرده اند و هم گاریدو
درواقع اعتقاد آنها این است توقع هواداران پرسپولیس نباید بیشتر از این 
باشد. اینکه مدیران پرسپولیس از زبان دیگران از عملکرد خود تعریف 
می کنند بد نیست اما شاید بهتر باشد درمورد فعالیت پرسپولیس در 
نقل و انتقالات تابستانی حداقل در نیم فصل قضاوت کنیم. فصل پیش 
هم همین موقع درویش اعتقاد داشت چرا باید دنبال مهاجم خارجی 
باشند و بهتر است به بازیکنان جوان خود اعتماد کنند اما در نیم فصل 
فهمید که برای تکرار قهرمانی و کسب موفقیت آسیایی باید تیم خوبی 
بســـت. درحقیقت اضافه شدن اورونوف، آل کثیر و عبدالکریم حسن 
به همراه خدابنده لو بود که باعث شد پرسپولیس برای نیم فصل دوم 
جانی تازه بگیرد در غیر این صورت شاید سهمیه هم کسب نمی کرد. 

انتقال مهاجم سپاهان به ذوب آهن منتفی شد

خریدجدیدفولاددرلیستذوبیها!
باشـــگاه ذوب آهـــن بـــه دنبـــال این بود تا عیســـی مـــرادی را جایگزین 
محمدجواد محمدی کند که این انتقال منتفی شد. باشگاه سپاهان 
تصمیم داشـــت در ازای بخشـــی از پول رضایتنامه مهدی لیموچی، 
یکن حاضر به این  عیسی مرادی را راهی آلومینیوم اراک کند اما این باز
انتقال نشد و در تمرینات آماده سازی ذوب آهن شرکت کرد. درواقع 
قرار بر این شد سپاهان رضایتنامه عیسی را برای همشهری خود صادر 
کند که از این کار صرف نظر کرده و خواهان فروش او به ذوبی ها شد. 
باشگاه ذوب آهن بعد از بررسی پیشنهاد باشگاه سپاهان اعام کرد که 
توان خرید او را ندارند و فقط حاضرند او را به صورت قرضی به خدمت 
یکن سپاهان به  بگیرند. با منتفی شدن این انتقال مرادی همچنان باز
حساب می آید و شاید مجبور شود به آلومینیوم برود. نکته جالب توجه 
اینکه محمد ربیعی نتوانسته در خط حمله جانشین خوبی برای جواد 
محمدی پیدا کند و حالا باشگاه ذوب آهن نیز سخت پیگیر بازگشت 
یکن به صورت  یکن است. ذوبی ها اعتقاد دارند قرارداد این باز این باز
خودکار با آنها در ســـازمان لیگ تمدید شـــده و به همین خاطر هم از 
باشگاه فولاد به خاطر جذب او شکایت کرده است. ذوب آهن حتی 
یکنانش در سازمان لیگ نام جواد محمدی را هم ثبت  در لیست باز
کرده درحالی که او هم اکنون در تمرینات فولاد شرکت می کند. با این 
تفاسیر محمدی تا زمانی که کمیته وضعیت تکلیف او را مشخص 

نکرده نمی تواند در هفته اول لیگ به میدان برود. 

اخبار کوتاه

مشـــخص نیســـت داســـتان از چه قرار اســـت اما چیزی که مسلم است یحیی 
گل محمدی در تمرینات فولاد حضور ندارد. او راهی تهران شده و به هر دلیلی 
در تمرینات این تیم شرکت نمی کند و در آستانه هفته اول مسابقات لیگ برتر 
و بازی مقابل نســـاجی مازندران فعا فولادی ها ســـرمربی ندارند. بعد از جدایی 
بهرام رضاییان از باشگاه فولاد هوشنگ نصیرزاده روی کار آمد و مدیرعامل شد. 
او به سرعت یحیی گل محمدی را به عنوان سرمربی این تیم انتخاب و معرفی 
کرد. این طور به نظر می رســـید که مشـــکل این مربی حل شـــده و او می تواند یک 
فصل فوتبالی دیگر هدایت تیمی لیگ برتری را برعهده بگیرد. فولاد وارد نقل و 
انتقالات تابستانی شد، اردوی تدارکاتی برگزار کرد و تمرینات پیش فصل خود 
را به خوبی پشت سر می گذاشت اما ناگهان با خبر قهر این مربی و عزیمتش به 
تهران همه برنامه های فولاد درســـت چهار روز قبل از شـــروع اولین بازی شـــان در 
لیگ تحت تاثیر قرار گرفت. درمورد اتفاقاتی که طی ۷2 ساعت اخیر در باشگاه 
فولاد رخ داده اخبار ضد و نقیض زیادی وجود دارد. به نظر می رســـد مســـئولان 
باشگاه فولاد از یک سو و کادر فنی این تیم از سوی دیگر در راستای منافع خود 
واقعیت را دستخوش تغییر کرده و چون شفاف سازی نمی کنند حواشی بیشتر 

این اتفاق را در بر می گیرد. 

 یحیی قراردادش را ثبت نکرد
یکی از مواردی که درخصوص اختاف بین یحیی گل محمدی و باشگاه فولاد 
مطرح شد مجوز فعالیت این مربی است. برخی شنیده ها حکایت از آن دارد 
که هنوز گل محمدی موفق به اخذ مجوز فعالیت رسمی خود نشده است. گویا 
تاش اعضای هیات مدیره باشگاه فولاد در جهت استخدام این مربی باعث 
شد تا مراجع ذی صاح به فولادی ها به شکل شفاهی اجازه همکاری با یحیی 
را بدهند اما درواقع هیچ ســـند رســـمی به عنوان مجوز فعالیت او صادر نکردند 
و درســـت به همین دلیل هنوز قرارداد کادر فنی باشـــگاه فولاد و شخص یحیی 
گل محمدی در هیات فوتبال ثبت نشـــده اســـت. اگر این اتفاق درست باشد و 
واقعا یحیی مجوز نگرفته مدیران باشگاه فولاد در همکاری با او ریسک بزرگی 
کردند که می تواند آینده متزلزل این باشگاه طی یکی دو فصل اخیر را با چالش های 
بیشتری روبه رو کرده و هواداران را نسبت به این تیم بدبین تر کند. مدیران باشگاه 
فولاد ظاهرا امیدوارند بتوانند طی چند روز آینده سرمربی تیم شان را به هر شکل 
ممکـــن بازگردانـــده و مجوز فعالیتـــش را بگیرند اما اگر این اتفاق نیفتد فرصت 

برای انتخاب جانشینش بسیار محدود است. 

 دست بسته مدیران فولاد
در کنار حواشی مجوز فعالیت یحیی خبر دیگری درخصوص قهر او و سفرش 
به تهران منتشر شد. ظاهرا شرایط در باشگاه فولاد این طور که از بیرون خوب به 
نظر می رسد چندان مساعد نیست. آنها نیز با محدودیت ها و مشکات مالی 
مخصوص به خود روبه رو هســـتند که باعث بروز برخی مشـــکات شده است. 
گویا امکانات در این باشگاه آن طور که تصور می شود خارق العاده و عالی نیست 
و آنها نیز محدودیت هایی به مراتب دســـت وپاگیرتر از بســـیاری دیگر از رقبای 
صنعتی خود دارند که دست و پای مدیران این باشگاه را در برخی موارد ببندد 
همین هم باعث شـــده فولادی ها نتوانند انتظارات یحیی را برآورده کرده و او از 
نظر مالی نسبت به شرایط باشگاه فولاد معترض است. گویا یحیی بعد از اردوی 
گرانقیمتی که در امارات برای تیمش برگزار کرد توقعش بالا رفته و برای جذب چند 
بازیکن در برخی خطوط مخصوصا در خط دفاع و حمله بازیکنانی خواسته که به 
لحاظ مالی هزینه سنگینی روی دست این باشگاه می گذارد. فولادی ها عاوه بر 

اینکه نمی خواهند تا حدی که مورد نظر یحیی است برای جذب بازیکنان دیگر 
اقدام کنند با محدودیت سقف بودجه نیز روبه رو هستند و همین دو موضوع 
باعث شـــده تا برای جذب این دو بازیکن مد نظر مربی تیم شـــان با او اختاف 
پیدا کنند. بعد از اینکه طی روزهای اخیر یحیی برای جذب بازیکنان مدنظرش 
اصرار کرد و حتی به مسئولان این باشگاه تذکر داد که درصورت عدم جذب آنها 
فولاد و تمریناتش را ترک می کند تحرکی از سوی مسئولان باشگاه ندید . به همین 
دلیل تهدید خود را عملی کرد و راهی تهران شد. از آنجا که طی سال های اخیر 
مشخص شده که یحیی گل محمدی بسیار لجباز و پرتوقع بوده بعید است این 
بار در مقابل مدیران باشگاه فولاد کوتاه بیاید. شاید واسطه ها بتوانند دو طرف را با 
هم آشتی دهند و او از خواسته هایش بکاهد اما بدون شک بدون برآورده شدن 
هیچ کدام از خواسته هایش به این تیم برنمی گردد. در همین خصوص شنیدیم 
رای کمیته تعیین وضعیت درخصوص محمدرضا ســـلیمانی مهاجمی که از 
ملوان به خدمت گرفتند نیز برایشـــان مشکل ســـاز شـــده گویا سلیمانی بازیکن 
ذوب آهن اســـت و به شـــکل قرضی و به عنوان بازیکن ســـرباز راهی ملوان شـــده 
بـــود. از ایـــن رو بـــا پایان خدمت ســـربازی اش باید به باشـــگاه ذوب آهن برگردد و 
عما دســـت باشـــگاه فولاد در خط حمله بسیار خالی خواهد شد. مخصوصا 
اینکه پیش از این نیز آنها چندان در جذب مهاجم موفق نبودند و حالا با توجه 
به شرایطی که برای این بازیکن به وجود آمده بر مشکات شان نیز افزوده شده 

و مایه اختاف شده است. 

 اختلاف بود
جدا از این موارد، از برخی نزدیکان باشگاه فولاد شنیدیم اختافاتی بین این مربی و 
مدیران باشگاه وجود داشت که هرچند سطحی بود اما چندان ارتباطی به جذب 
بازیکن نداشته و هرچند این مورد نیز از موارد مورد بحث سرمربی و مدیران این 
باشگاه بوده است اما دلیل اصلی اختاف نیست. گویا مسئولان باشگاه فولاد 
برای رفاه حال سرمربی خود منزلی اختصاصی و اجاره ای برای او در نظر گرفتند. 
این منزل مســـکونی هرچند اغلب امکانات رفاهی را دارا بود اما برخی ایرادات 
جزئی داشت که مورد پسند سرمربی تیم فولاد قرار نگرفت. این طور که شنیدیم 
لات این خانه را تعویض کنند  یحیی از مدیران باشگاه فولاد خواسته بود تا شیرآ
اما مدیران این باشگاه که خانه را فقط اجاره کرده و نخریده بودند موافقت نکردند 
و از سرمربی تیم شان خواستند با همین شرایط در خانه مستقر شود. ظاهرا این 

یاد به  یکـــی از مـــوارد اختاف دو طرف اســـت و مـــوارد اینچنینی بین دو طرف ز
وجود آمده است. از نظر فولادی ها یحیی مربی پرتوقعی است که آنها هرچقدر 
هم برای او و تیمش خرج کنند باز هم چیزهای بیشـــتری می خواهد. از همین 
موارد مشخص است که این مربی در جذب بازیکن نیز خواسته های بیشتری 
داشته و ظاهرا دلیل اصلی اختاف دو طرف درمورد جذب یک مدافع داخلی 
است. مدافعی که با مبلغ مورد نظر باشگاه فولاد حاضر به توافق نشده و یحیی 
به مدیران باشگاه گفته است اگر می خواهند تیم فولاد در طول فصل با مشکل 
روبه رو نشده و اتفاقات فصل گذشته تکرار نشود به مبلغ قرارداد بالا با این بازیکن 
تن دهند. مدیران این باشگاه ظاهرا زیر بار نرفتند و دامن اختافات گسترده تر 

شد تا جایی که درنهایت به قهر مربی و ترک تمرینات فولاد انجامید. 

کتور  تکرار نسخه ترا
به جز گل محمدی، حمید مطهری و مارکو کاستر نیز اهواز را ترک کردند. گفته 
می شود تمرینات فولاد دیروز تعطیل بوده و به همین دلیل همکاران یحیی نیز 
راهی تهران شدند تا به نوعی از مرخصی یک روزه شان استفاده کنند اما این طور 
که شنیدیم گل محمدی حتی در تمرینات ریکاوری روز شنبه هم شرکت نکرده 
بود. ظاهرا او چندین بار در تمرینات چند هفته ادعا کرده از برخی شرایط شکایت 

دارد و اگر توقعاتش برآورده نشود تیم را ترک می کند. 
با این حال چه مجوز یحیی صادر نشده باشد و چه یحیی به دلیل عدم برآورده 
شدن خواسته هایش فولاد را رها کرده باشد در آستانه بازی با نساجی مسئولان 
باشـــگاه باید به دنبال ســـرمربی برای نشستن روی نیمکت تیم شان بگردند. در 
همین خصوص از یکی از نزدیکان باشگاه شنیدیم که قرار است نسخه فصل 
گذشته باشگاه تراکتور در فولاد نیز تکرار شود. به این شکل که درصورت جدایی 
یحیی گل محمدی، حمید مطهری که دستیار اول او است هدایت این تیم را 
برعهده می گیرد. مطهری در ابتدای فصل نیز ادعا کرده بود به دنبال سرمربیگری 
در لیگ برتر است؛ از این رو شاید با پیشنهاد باشگاه فولاد قید گل محمدی را زده 
و به عنوان سرمربی جای او را بگیرد. اگر این مربی امروز و با شروع مجدد تمرینات 
فولاد به اهواز برگردد و در غیاب گل محمدی تمرینات را برعهده بگیرد مرخصی 
یک روزه اش به حقیقت می پیوندد و احتمال اینکه جانشین گل محمدی شود 
نیز وجود دارد؛ مگر اینکه در این فاصله مدیران باشگاه فولاد با سرمربی تیم شان 

به توافق رسیده و حتی اگر مشکلی وجود دارد آن را برطرف کنند. 

نسخه تراکتور در فولاد تکرار می شود؟

اختلافنظرفولادویحییدربارهلیستخرید
با رای کمیته تعیین وضعیت سلیمانی باید از فولاد به ذوب آهن برود


